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Griffie

Onderwerp: FW: informatie over windmolens

 
 
 
Van: Malle Molens Midden Betuwe    
Verzonden: zaterdag 18 december 2021 13:04 
Aan: Griffie   
Onderwerp: Re: informatie over windmolens 
 

Geachte griffier, 
 
Wij zijn uitgenodigd voor het ronde tafelgesprek mbt het windpark A15 
voor het gedeelte met de bewoners. Wij zullen daar met twee 
bestuursleden aanwezig zijn.  
Het is ons ter ore gekomen, dat naast het bewonersplatform ook de 
Energie Coöperatie Midden Betuwe is uitgenodigd. 
Ik wil u erop wijzen, dat de Energie Coöperatie Midden Betuwe niet de 
omwonenden vertegenwoordigd. Zij is, net als de twee initiatiefnemers, 
een bedrijf, dat probeert zoveel mogelijk te profiteren van wind- en 
zonne-energie. Haar doel is onder meer om overtollige stroom van 
zonne- en windparken op te slaan op momenten, dat er teveel aanbod is 
en te verkopen als er schaarste is. De Energie Coöperatie Midden 
Betuwe kent, net als de initiatiefnemers, lokale investeerders. De 
Energie Coöperatie Midden Betuwe heeft haar werkgebied tussen 
Nijmegen en Tiel en streeft ernaar een zo groot mogelijk deel van de 
winst in de regio te houden.  
 
Het geheel is een loffelijk streven. Maar de Energie Coöperatie Midden 
Betuwe is geen vertegenwoordiging van de omwonenden. Het is 
daarom beter, dat u de Energie Coöperatie Midden Betuwe laat 
deelnemen aan het tweede deel van het ronde tafelgesprek, namelijk het 
deel met de initiatiefnemers. Daarmee krijgen de leden van de raad 
meer tijd om de met de bewoners te communiceren. 
 
Wilt u zo vriendelijk zijn deze mail door te sturen naar de leiding van 
de vergadering met het verzoek het gesprek met de Energie Coöperatie 
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Midden Betuwe te verplaatsen naar de tweede sessie. Als dat niet 
mogelijk is, verzoek ik u deze mail toe te sturen naar de deelnemers aan 
het overleg, zodat duidelijk is, dat de Energie Coöperatie Midden 
Betuwe niet de omwonenden vertegenwoordigd.  
 
Met de meeste hoogachting 
 
Vereniging MalleMolensMiddenBetuwe 


